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Närvarande:
Stefan Dozzi ordförande, Affi Stork vice ordförande, Lisa Coudek sekreterare,
Glen Edhenholm Närpolischef, Jens Höglind Närpolisen, Alf Widmark WO-chef
barn och ungdom, Kjell Enqvist Storstockholmsbrandförsvar, Eva Frank
utförarenheten socialkontoret.

Meddelat förhinder:
Lennart Ingman Boj NTV, Börge Hellström andre vice ordförande

Dagordning
1 Ordförande hälsade välkommen. Mötet beslutade att lägga om dagordningen.

2. Utvärdering av vad som genomförts i handlingspian för 2014
Mötet gick igenom och diskuterade de olika punkterna i handlingsplanen för
2014. De punkter som genomförts markerades med grönt, de som delvis
genomförts markerades med orange och de som inte genomförts med rött (se
bilaga).

3. Hur kan vi arbeta vidare med de prioriterade områdena. Vilka områden
bör BRA prioritera inför 2015?

4. Övriga frågor
Räddningstjänsten berättar att det förekommit en hel del bränder under sommaren.
Bränderna har oftast börjat på nätterna. Ännu lite oklart om det finns ett mönster
kring dessa så att det kan misstänkas att det är samma personer. Polisen har dock
några namn.

Räddningstjänsten har jobbat förebyggande för att minska brännbart material runt
fastigheter och på andra platser.

BRÅ skulle behöva ta fram en plan för hur vi kan jobba för att förebygga bränder
ur ett trygg och säkerhetsperspektiv. Där behövs en mobilisering av
fastighetsägare, allmänhet osv. En utmaning är att göra en plan för hur

ska gå till.

Stefan Dozzi

Ordförande


